

Notulen Dorpsraad vergadering

Conceptnotulen worden alleen verzonden naar alle bestuursleden van de dorpsraad. Pas nadat deze in een volgende vergadering zijn vastgesteld, worden zij als formeel document op de website geplaatst.

Woensdag 20 mei 2026, 20.00 uur in café de Zon

Aanwezig: Vera van Waardenburg (voorzitter), Sieg Scholten (secretaris / vicevoorzitter), Gerard van Diepen, Ineke Holtwijk, Linda Valent, Jip Verschoor, Ronald de Kaper, Hans Dellevoet en Peter Mijnen (penningmeester)

Afwezig; Kerstin Hogenbirk en Mirjam Gosen

Aanwezig publieke tribune: Astrid Schouten, Emma Fabri, Hans Turlings, Lillian van Bennekom, Fred de Goede, Evert Hoogewerf, Hanno Klaassen, Petri Raaijmakers, Saskia vd Meij en Luuth vd Scheer

Agendapunten	Wat
1. Opening en vaststellen agenda	Voorzitter heet eenieder welkom op deze vergadering
2. (Vragen) publieke tribune	•
3. Notulen vergadering	• Concept notulen 8 april 2026 - Goedgekeurd zonder opmerkingen.
4. Ingekomen stukken	• Periode 01-04-2026 t/m 30-04-2026 is doorgenomen, geen opmerking.
5. Dorpsraad algemeen: Toekomstige overleggen & diverse onderwerpen	• De voorbereidingen voor de jaarvergadering zijn vergevorderd: presentatie bijna volledig, presentatie begint met feiten en cijfers waarna de interactie met de zaal kan beginnen - B&W, alle raadsleden, bestuurders van voorzieningen WaZ en pers zijn uitgenodigd – Annabel Thomas is ingehuurd als moderator - pitches van de werkgroepen moeten uiterlijk 5 juni zijn ingeleverd – de info ook op social media zetten Actie Jip en Linda – artikel voor de Jutter opstellen Actie Hans en Peter
6. Werkgroep Milieu & Gezondheid	• Naar verwachting komt er op 15 september een nieuwe versie van de MER van Tata beschikbaar. Er is een Kamermotie: eerst een definitieve MER, dan maatwerkafspraken en GER, geen subsidie zonder goede MER / GER. • Op 20 april is er in de Moriaan een bijeenkomst geweest met de minister / staatssecretaris K&GG, Lodewijk Asscher en drie ambtenaren. De pp presentatie van belangengroepen / omwonenden werd in eerste instantie geweigerd. De bewindspersonen hadden een vreugdevol gevoel na hun bezoek bij Tata. De Excel sheets betreffende de uitstootgegevens van de JLoI en Expertgroep werden besproken. • Project LJH van Munisense. Nog volop bezig in de voorfase: ontwikkelen tool – wat gaan we met de metingen doen? – piekgeluiden en lage frequentiegeluiden zijn vaak niet opgenomen in de vergunningen – onze ambitie is geluid omlaag brengen en daardoor ook geluidsruimte beperken – wat gaan we met de klachten doen? • GO1 heeft de staat gedagvaard (kort geding) op 23 juni. De overheid mag de maatwerkafspraken niet afronden voordat de belangen van de omwonenden duidelijk zijn. Het gaat hierbij om een afgeronde GER, onafhankelijke monitoring, tijdsplan sluiting KGF's en concept maatwerkafspraken openbaar maken. De DR heeft haar steun uitgesproken voor deze dagvaarding.



	- De DR heeft 14 april een bijeenkomst betreffende de situatie van de KGF's van Tata bij de omgevingsdienst bezocht. Er was veel belangstelling. Er worden jaarlijks circa 2.000 Tata incidenten gemeld bij de OD, geen enkel ander bedrijf heeft zoveel meldingen. De OD heeft op 23 april Tata een brief gestuurd dat zij een studie starten om de KGF's te sluiten. Wanneer gaan de KGF's gesloten worden? De OD verwacht eind dit jaar een aanzegging te gaan doen voor het sluiten van de KGF's. Tata zal zeker in beroep gaan zodat een eventuele sluiting nog jaren kan duren. Er zijn grote zorgen over hoe lang de KGF's nog in productie zijn en zeker ook nog over het daarbij te plegen noodzakelijke onderhoud. De Staat verwacht dat Tata zich goed gaat gedragen, compliance. Tata India publiceert 17 april haar jaarcijfers. Zij vinden de Nederlandse milieuregels te hoog en geven aan dat sluiting van de KGF's grote gevolgen zal hebben. - Bij de Tata gietwalserij is de uitstootnorm van chroom-6 ernstig overschreden (30 keer). Tata heeft op verzoek van de OD de gietwalserij tijdelijk gesloten. Tata moet nu e.e.a. aanpassen maar de uitwerking hiervan kan maanden duren. Recentelijk is de gietwalserij weer opgestart maar de metingen gaven aan dat de norm nog steeds wordt overschreden, dus de gietwalserij is weer stilgelegd. - Astrid geeft aan dat Tata op 10 juni een openbare bijeenkomst houdt betreffende de te plaatsen overkappingen.
7. Werkgroep Ruimtelijke ordening.	- De gemeente heeft gereageerd op de DR brief betreffende arbeidsmigranten huisvesting en leefbaarheid. De antwoorden zijn uiterst teleurstellend, het is duidelijk dat er onvoldoende zicht en geen actief beleid op dit vlak is bij de gemeente. De DR gaat verder met dit onderwerp, de gemeente moet in beweging komen. - Op 15 april heeft de DR een gesprek gehad met de burgemeester M. Smit. De DR heeft haar brieven toegelicht, er zijn grote zorgen bij ons. Ook wordt aangegeven dat wij het idee hebben dat de gemeente er onvoldoende mee bezig is, Martijn Smit geeft echter geërgerd aan dat dit niet zo is. De gemeente heeft van twee ingehuurde juristen vernomen dat zij zeer zwak staan als er gehandhaafd gaat worden op bijvoorbeeld de Stetweg 20. De gemeente onderzoekt nu welke regels eventueel aangepast moeten worden om de problemen op te lossen. Martijn Smit geeft ook aan dat de DR geen partij is bij een eventuele rechtszaak voor handhaving bij Stetweg 20, de DR geeft aan dat zij staat voor leefbaarheid in WaZ en dat die nu ernstig in het geding is. Martijn Smit zal een overleg plannen voor de DR met de twee juristen. - Voor een handhavingsverzoek Stetweg 20 zal een gang naar de rechter nodig zijn. De DR zal hierbij ondersteuning bieden. Er zal overleg gepleegd worden met J. Makbouli Actie Hans en Peter
8. Werkgroep Vitaal Dorp	- Er is een voorstel binnengekomen van de Stichting Surftherapie betreffende een mindervalide pad op het strand naar de zee. Actie Sieg - Er is nogal wat beroering in WaZ ontstaan over het nieuwe afvalstelsel dat de gemeente heeft ingevoerd. Met name de blauwe bakken voor karton / papier, maandelijks verzorgt de Sv Wijk aan Zee een inzameling / ophaling van papier en dat komt nu in gevaar (minder inkomsten Sv Wijk aan Zee). De DR zal dit met de gemeente opnemen Actie Sieg



9. Werkgroep Subsidie / Verduurzaming 1. Gebiedsinvesteringen Netten op Zee 2. Stichting Ferrum	● Subsidie Gebiedsfonds NOZ, geen voortgang te melden ● Voor de gift / uitkering van gebiedsfonds Ferrum is door de DR een oproep geplaatst in de Jutter
10. Rondvraag	● Hans Turlings wil in een komende DR vergadering een presentatie geven betreffende het Natura2000 plan. ● Fred de Goede geeft aan dat hij van de gemeente vernomen heeft dat de aanwijzing voor het parkeren van campers in WaZ is verlopen waardoor er niet gehandhaafd kan worden. De gemeente gaat een nieuw aanwijzingsbesluit opstellen. Peter Weel zal e.e.a. nazien Actie Peter Weel ● Lillian geeft aan dat zij een brief heeft ontvangen over een koop – huurconstructie van haar woning. Deze brief is afkomstig van een commerciële partij die landelijk werkt. ● Evert Hoogewerf geeft aan dat de Julianaweg volgende week wordt afgesloten i.v.m. werkzaamheden. Er zal gedurende enkele dagen een bouwkraan opgesteld worden voor de nieuwbouw van het appartementencomplex op de Julianaweg. ● Emma komt met het idee om hondenpoepzakjes palen te plaatsen bij de strandopgangen en bij de dorpsweide. Jip heeft al eens eerder met Gitta de Jong van de gemeente gesproken over de hondenpoep in WaZ en zij zal nu opnieuw contact opnemen. Actie Jip ● Hanno vraagt of de DR een periodieke nieuwsbrief wil opstellen zodat alle inwoners van WaZ op de hoogte zijn van eventuele ontwikkelingen. De DR plaatst al artikelen in elke Jutter dus is er geen behoefte om een nieuwsbrief te ontwikkelen. ● De overheid heeft landelijk een campagne gestart “noodsituatie”. In een komende DR vergadering wil een gemeenteambtenaar hier een presentatie over geven.
Afsluiting	De voorzitter sluit om 21.50 uur de vergadering